
 

Mødereferat af:  
Afd.44 Grundtvigsparken bestyrelsesmøde. 
 

Referat nr. 132  

Til stede var: Jens Schou, Egart Davidsen, Hanne 
Jørgensen, Lilly F. Mogensen, Birgit Sommerset 
 

Dag og år: 
 4.december2024. 

 

Pkt. 1.  Valg af ordstyrer 
 

Birgit  

Pkt. 2.  Valg af referent 
 

Lilly  

Pkt. 3. Dialogmøde for Grundtvigsparkens 
beboere / Grundtvigskassen 
 

Intet.  

Pkt. 4 Opdatering af teams / Filter teams 
 
 
 
 

En del debat ang. udskiftning af filter- 
afventer svar fra Egart, når han har 
snakket med teamet. 
Eurofins og Sønderborg kommune har 
været på besøg og tjekket bassinet, 
baderum og kælder.  
Jens får tilsendt rapport. 
Plæneklipper  sendes til eftersyn. 

 

Pkt. 5 .  Afdelingsmødet 2025 På næste møde aftales fortæring. 
Eventuelle forslag tages med til næste 
møde. 
Mødetidspunktet ændret til 16.30. 

 

Pkt 6. Referat fra markvandringsmødet den 2024. 
a. Standarder for Grundtvigsparken 

 

Vi skal svare B42 / Jens Christian. 
Hanne kommer med oplæg til næste 
møde.  

 

Pkt. 7.Referat fra  Repræsentantskabsmødet 
25/11.24 
 

Hanne, Jens og Lilly deltog. Kort 
orientering. Jens fremhævede, at nu skal 
budgetter 30 år frem pt 10 år. 
Direktøren medgik, at de havde været for 
restriktive ved indkaldelse til 
afdelingsmødet. Det bliver ændret 
fremover. 
Referat  fra mødet kan ses på B42’s 
hjemmeside. 

 

Pkt. 8.  Evt. De gule bånd i forhallen skal skiftes. 
Når man godkender referatet, skal det 
sendes til hele bestyrelsen. 
Lys i svømmehallen: Alt lys skal skiftes. 
Hvepse i svømmehallen:  

 



Skadedyrbekæmperen har været her. Han 
kan ikke finde boet, men opdagede, at 
isolationen er ødelagt. 
Frivillighedsfesten den 17. januar 2025. 
Egart sørger for indbydelsen. 

   

 


